

ԹԻՎ 3	ՀԱՏՈՐ 74	2021
--------------	-----------------	-------------

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՊԵՏՐՈԼՈԳԻԱ

Գալոյան Ղ.Լ. Ստորին-միջին յուրայի տրոնդեմիտային սերիայի առաջացումը Փոքր Կովկասում (Հայաստանի և Լեռնային Ղարաբաղի Հանրապետություններ)	3
---	---

ՀԻԴՐՈԼՈԳԻԱ

Առաքելյան Ա.Ա., Միսակյան Ա.Է., Ազիզյան Հ.Հ. Աղստեղ գետի ավազանում հեղեղումների վտանգի գնահատում անալիտիկ հիերարխիաների մեթոդի կիրառմամբ	22
--	----

ՀԻԴՐՈԳԵՈՔԻՄԻԱ

Շահինյան Հ.Վ., Մելիքսերյան Խ.Բ., Չաքարյան Շ.Ս., Գյուլնազարյան Շ.Ա. Մեվանա լճում կապտականաչ ջրիմուռների ծաղկման որոշ նախադրյալների մասին	32
--	----

ԲԿՈԼՈԳԻԱ

Դեմիրճյան Գ.Ա., Մովսիսյան Ն.Է., Փյունկույան Կ.Ի., Սահակյան Լ.Վ., Սաղաթելյան Ա.Կ., Բեյսևա Օ.Ա. Տեխնոլոգիապես փոփոխված բնական ռադիոակտիվությունը Ալավերդի քաղաքի հողերում	41
--	----

ԵՐԿՐԱՖԻԶԻԿԱ

Հարությունյան Ռ.Ա. Եվա մեկ անգամ IX դարի Դվինի ավերիչ երկրաշարժերի մասին. երկրաշարժերի պատճառած ավերումները	51
Մարեկոսյան Ա.Կ., Բաբայան Գ.Ա. Արդյունավետ ժամանակային ցուցանիշ դիֆերենցիալ չափման ռեժիմով հարուցված բեվեռացման ոչգծային պրոցեսների ուսումնասիրությունների ժամանակ	63

СОДЕРЖАНИЕ

ПЕТРОЛОГИЯ

Галоян К.Л. Формирование ниже–среднеюрской трондьемитовой серии на Малом Кавказе (Республики Армения и Нагорный Карабах)	3
---	---

ГИДРОЛОГИЯ

Аракелян А.А., Мисакян А.Э., Азизян А.О. Оценка опасности наводнений в бассейне реки Агстев с применением метода анализа иерархий	22
--	----

ГИДРОГЕОХИМИЯ

Шагинян Г.В., Меликсетян Х.Б., Закарян Ш.С., Гюльназарян Ш.А. О некоторых предпосылках "цветения" синезеленых водорослей в озере Севан ...	32
---	----

ЭКОЛОГИЯ

Демирчян Г.А., Мовсисян Н.Э., Пюскюлян К.И., Саакян Л.В., Сагателян А.К., Беляева О.А. Технологически повышенная естественная радиоактивность в почвах города Алаверди	41
---	----

ГЕОФИЗИКА

Арутюнян Р.А. Еще раз о разрушительных землетрясениях IX века в Двине (Армения): разрушения, вызванные землетрясениями	51
Матевосян А.К., Бабалян Г.А. Эффективный временной показатель при изучении нелинейных процессов вызванной поляризации дифференциальным временным режимом измерений	63

TABLE OF CONTENT

PETROLOGY

Galoyan Gh.L. Generation of lower-middle jurassic trondhjemite series in the Lesser Caucasus (Republics of Armenia and Mountainous Karabakh)	3
---	---

HYDROLOGY

Arakelyan A.A., Misakyan A.E., Azizyan H.H. Assessing flood hazard for the Aghstev river basin using the analytical hierarchy process	22
--	----

HIDROGEOCHEMISTRY

Shahinyan H. V., Meliksetian Kh. B., Zakaryan Sh. S., Gyulnazaryan Sh. A. On several prerequisites of the blue-green algae blooming in lake Sevan	32
--	----

ECOLOGY

Demirtchyan G.A., Movsisyan N.E., Pyuskyulyan K.I., Sahakyan L.V., Saghatelyan A.K., Belyaeva O.A. Technologically enhanced natural radioactivity in the soils of the city of Alaverdi	41
---	----

GEOPHYSICS

Haroutiunian R.A. The destructive earthquakes of the 9th century in Dvin (Armenia) revisited: the destructions caused by earthquakes	51
Matevosyan A.K., Babayan G.A. Effective time indicator in study of nonlinear processes of induced polarization by differential time-mode measurements	63